
 

Program jednání 

Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice 
12. května 2025 od 12:30,  

víceúčelový objekt TITAN – studentská část, Stavařov 83 

 
Přítomni:  
doc. Ing. František Dušek, CSc., doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., 
prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D., 
prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., prof. Ing. Petra Šulcová, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, 
Bc. Jana Horáková 
Hosté:  
doc. PhDr. Monika Černá, Ph.D., doc. Mgr. art. Jakub Ďoubal, Ph.D., doc. Ing. Jan Fischer, CSc., 
doc. Ing. Miloslav Hub, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D., 
doc. Ing. Anna Krejčová, Ph.D., doc. Petra Mandysová, MSN, Ph.D., prof. Ing. Petr Mikulášek, CSc, 
prof. Ing. Dr. Petr Mošner, Mgr. Irena Reimannová, Ph.D., Mgr. BcA. Radomír Slovik, PhDr. Lívia Šavelková, 
Ph.D., doc. Ing. David Veselý, Ph.D 
Omluveni: 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. 
 
Program: 

1. Zahájení.  

2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 

a) FR/2018/52/1 BSP Restaurování a konzervace děl hmotného kulturního 
dědictví, 

b) FF/2018/51/1 MSP Učitelství anglického jazyka,  
c) FF/2018/27/1 BSP Sociální a kulturní antropologie,  
d) FES/2022/154/1 DSP Aplikovaná informatika,  
e) FES/2022/155/1 DSP Applied Informatics, 
f) FES/2022/149/1 BSP Digitální podnikání,  
g) FChT/2019/102/1 DSP Chemie a technologie anorganických materiálů,  
h) FChT/2019/101/1 DSP Chemistry and Technology of Inorganic Materials, 
i) FChT/2019/110/1 DSP Chemické a procesní inženýrství,   
j) FChT/2019/111/1 DSP Chemical and Process Engineering, 
k) FChT/2019/96/1 DSP Analytická chemie,  
l) FChT/2019/97/1 DSP Analytical chemistry, 
m) FChT/2019/84/1 BSP Polymerní materiály a kompozity,  
n) FChT/2019/81/1 MSP Udržitelný rozvoj v chemii a technologii.  

3. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
filozofické. 

4. Novela ZVŠ a její promítnutí do akreditací doktorských SP. 

5. Různé. 

6. Závěr. 

https://zamestnanci.upce.cz/user/6437


1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Molková, 
přivítala na květnovém jednání přítomné členy RVH a informovala o omluvené absenci prof. Čapka. 
Prof. Molková informovala o tom, že Rada pro vnitřní hodnocení má v tuto chvíli 11 členů. Důvodem je 
ukončení členství prof. Fuska k datu 30. dubna 2025 a skutečnost, že návrh na jmenování doc. Mandysové 
ještě nebyl projednán všemi grémii UPCE. Doc. Mandysová je přítomna jako host. Prof. Molková 
představila přítomným program jednání. Nikdo nepožádal o jeho doplnění.  
Prof. Molková nechala hlasovat o jeho znění. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 

 
2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 
Prof. Molková seznámila přítomné s plánem dokončení projednání závěrů hodnocení studijních programů 
(dále jen „SP“) za první pololetí roku 2025.  

a) BSP Restaurování a konzervace děl hmotného kulturního dědictví (FR/2018/52/1) 

Prof. Molková přizvala k jednání děkana Fakulty restaurování, MgA. Slovika, a garanta bakalářského 
studijního programu Restaurování a konzervace děl hmotného kulturního dědictví, doc. Ďoubala. 
Doc. Ďoubal stručně přítomným členům zhodnotil realizaci studijního programu, který garantuje.  
Předseda humanitní odborné komise, doc. Grygar, seznámil přítomné s kladným stanoviskem komise.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Soušek, dr. Bělina, doc. Dušek, doc. Panoch, 
prof. Moková, MgA. Slovik a doc. Ďoubal. Diskuse se zaměřila na zahraniční mobility studujících, počty 
studujících v programu, podmínky změny specializace studujících a podobou kvalifikačních prací. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
 Návrh usnesení k bodu 2a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Restaurování a konzervace děl hmotného kulturního 
dědictví Fakulty restaurování, č. FR/2018/52/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

b) MSP Učitelství anglického jazyka (FF/2018/51/1) 

Prof. Molková přivítala na jednání proděkanku pro vzdělávání FF, dr. Reimannovou, a garantku 
navazujícího magisterského studijního programu Učitelství anglického jazyka, doc. Černou. Doc. Černá 
představila přítomným členům RVH studijní program, který garantuje. Uvedla silné i slabší stránky 
studijního programu. V souvislosti s počtem přihlášených uchazečů do SP pozitivně ohodnotila rozšíření 
akreditace o kombinovanou formu studia. 
Místopředsedkyně humanitní odborné komise, doc. Mandysová, představila pozitivní závěry komise 
k hodnocení tohoto SP. Komise ocenila úzké propojení s praxí, kvalitní práci s mentory, mezinárodní 
rozměr SP a také rozšíření akreditace o kombinovanou formu studia. 
Byla otevřena diskuse, do které se zapojil doc. Dušek, prof. Molková, dr. Bělina, prof. Soušek, doc. Černá 
a doc. Reimannová. Diskutovalo se zejména o finančním zajištění praxí, způsobu financování a o tom, 
z jakých univerzit pocházejí uchazeči.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2b: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Učitelství anglického jazyka Fakulty 
filozofické, č. FF/2018/51/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 

 



c) BSP Sociální a kulturní antropologie (FF/2018/27/1) 

Prof. Molková přizvala k jednání garantku bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu, 
dr. Šavelkovou. Dr. Šavelková popsala realizaci studijního programu od počátku akreditace.  
Doc. Mandysová, místopředsedkyně humanitní odborné komise, přednesla převážně pozitivní stanovisko 
komise včetně záměrů a doporučení k dalšímu rozvoji studijního programu. 
K tomuto bodu proběhla diskuse zaměřená především na zahraniční mobility studujících a plán jejich 
posílení, publikační výstupy v rámci modulu vizuální antropologie, mezinárodní aktivity, podobu 
kvalifikačních prací, spolupráci s Pardubickým krajem, důvody vyšší studijní neúspěšnosti. Do diskuse 
se zapojili doc. Panoch, dr. Bělina, doc. Kotková Stříteská, dr. Šavelková a dr. Reimannová.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2c: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Sociální a kulturní antropologie Fakulty filozofické, 
č. FF/2018/27/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 

d) DSP Aplikovaná informatika (FES/2022/154/1) 
e) DSP Applied Informatics (FES/2022/155/1) 

Prof. Molková přizvala k jednání proděkanku pro studium a pedagogickou činnost Fakulty ekonomicko-
správní, prof. Komárkovou, a garanta doktorských studijních programů Aplikovaná informatika a Applied 
Informatics, doc. Huba. Doc. Hub představil přítomným studijní program, který garantuje. Mezi kladné 
body zařadil personální posílení.  
Předsedkyně technické odborné komise, doc. Šulcová představila stanovisko komise, která doporučuje 
posílit spolupráci s praxí. 
K bodu jednání proběhla otevřená diskuse, do které se zapojili Ing. Fišera, prof. Molková, doc. Dušek, prof. 
Soušek, doc. Hub a prof. Komárková. Diskuse se týkala podoby přijímacího řízení, možnostech, které by 
přispěly k vyššímu zájmu uchazečů o studium, a také využívání nabídky Doktorské školy UPCE.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2d: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu doktorského 
studijního programu Aplikovaná informatika Fakulty ekonomicko-správní, č. FES/2022/154/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2e: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu doktorského 
studijního programu Applied Informatics Fakulty ekonomicko-správní, č. FES/2022/155/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

f) BSP Digitální podnikání (FES/2022/149/1) 

Prof. Molková přizvala k jednání garantku bakalářského studijního programu Digitální podnikání, doc. 
Kopáčkovou. Doc. Kopáčková krátce představila přítomným studijní program, který garantuje. Dále 
garantka Informovala o zvyšujícím se zájmu uchazečů o tento studijní program. 
Předsedkyně technické odborné komise, prof. Šulcová, přednesla kladné stanovisko komise. Odborná 
komise kladně hodnotila personální zajištění, nízkou míru neúspěšnosti studujících, rostoucí zájem 
o zahraniční mobility a stabilitu studijního plánu. 
K bodu byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Molková, doc. Dušek, dr. Bělina, prof. Komárková 
a doc. Kopáčková. Diskutovalo se o motivaci studujících ke studiu tohoto studijního programu, vysoké 
studijní úspěšnosti a pozitivním hodnocení ze strany studujících. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  



 
Návrh usnesení k bodu 2f: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Digitální podnikání Fakulty ekonomicko-správní, 
č. FES/2022/149/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 

g) DSP Chemie a technologie anorganických materiálů (FChT/2019/102/1) 
h) DSP Chemistry and Technology of Inorganic Materials (FChT/2019/101/1) 

K projednávání závěrů vnitřního hodnocení doktorského studijního programu Chemie a technologie 
anorganických materiálů a jeho anglického ekvivalentu Chemistry and Technology of Inorganic Materials 
přizvala prof. Molková garanta studijních programů, prof. Mošnera, který výjimečně plnil i roli zástupce 
vedení Fakulty chemicko-technologické. Prof. Mošner přítomným krátce představil oba studijní programy, 
které mají na fakultě dlouholetou tradici.  
Předsedkyně technické odborné komise, prof. Šulcová, představila pozitivní stanovisko odborné komise. 
K bodu jednání proběhla diskuse, do které se zapojili doc. Dušek, prof. Molková a prof. Mošner. Diskuse 
se týkala budoucnosti počtu doktorských studijních programů na fakultě, možné nové podoby doktorské 
zkoušky a dostupnosti informací o složení oborové rady na intranetu.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2g: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu doktorského 
studijního programu Chemie a technologie anorganických materiálů Fakulty chemicko-technologické, 
č. FChT/2019/102/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 2h: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu doktorského 
studijního programu Chemistry and Technology of Inorganic Materials Fakulty chemicko-technologické, 
č. FChT/2019/101/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

i) DSP Chemické a procesní inženýrství (FChT/2019/110/1)   
j) DSP Chemical and Process Engineering (FChT/2019/111/1) 

Prof. Molková přizvala k jednání garanta doktorského studijního programu Chemické a procesní 
inženýrství a jeho anglického ekvivalentu Chemical and Process Engineering, prof. Mikuláška. 
Prof. Mikulášek stručně představil jeden z nejstarších studijních programů, včetně jeho anglické verze. 
Předsedkyně technické odborné komise, prof. Šulcová shrnula závěry komise, které hodnotí realizaci SP 
a poukázala na určité formální nesrovnalosti, které nakonec vyústily v požadavek zadání kontrolní zprávy 
(dále jen „KZ“). KZ by měla obsahovat popis změn ve složení oborové rady a v osobách garantů předmětů, 
k nimž došlo v průběhu uskutečňování studijního programu, a tyto změny nebyly procesně zapracované 
do akreditačního spisu v ISAK.  
Následně byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Molková, prof. Mikulášek a prof. Mošner. 
Diskuse byla zaměřena na vývoj personálního zajištění studijních programů a počtu studentů 
v jednotlivých programech.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení k bodu 2i: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu doktorského 
studijního programu Chemické a procesní inženýrství Fakulty chemicko-technologické, 
č. FChT/2019/110/1, a zároveň uděluje povinnost předložit kontrolní zprávu do 30. června 2025. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 



Návrh usnesení k bodu 2j: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu doktorské 
hostudijního programu Chemical and Process Engineering Fakulty chemicko-technologické, 
č. FChT/2019/111/1, a zároveň uděluje povinnost předložit kontrolní zprávu do 30. června 2025. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

k) DSP Analytická chemie (FChT/2019/96/1) 
l) DSP Analytical Chemistry (FChT/2019/97/1) 

K jednání byl přizván garant doktorského studijního programu Analytická chemie a jeho anglického 
ekvivalentu Analytical Chemistry, doc. Fischer. Předsedkyně technické odborné komise, prof. Šulcová, 
představila průběh hodnocení obou SP v rámci odborné komise včetně závěrů a doporučení k dalšímu 
rozvoji SP. 
V rámci tohoto bodu byla otevřena diskuse, která se zaměřila na kvalitní personální zabezpečení studijního 
programu, zahraničními mobility studujících, počet školících pracovišť. Do diskuse se zapojili 
prof. Molková, doc. Fischer a prof. Mošner. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2k: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu doktorského 
studijního programu Analytická chemie Fakulty chemicko-technologické, č. FChT/2019/96/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 2l: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu doktorského 
studijního programu Analytical Chemistry Fakulty chemicko-technologické, č. FChT/2019/97/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
m) BSP Polymerní materiály a kompozity (FChT/2019/84/1) 

Prof. Molková přizvala k jednání garanta bakalářského studijního programu Polymerní materiály 
a kompozity, doc. Veselého. Doc. Veselý krátce představil studijní program, který garantuje. Jako slabší 
stránku garant identifikoval nízký počet uchazečů, na řešení této situace garant pracuje společně 
s vedením fakulty. V současnosti je připravován nový bakalářský profesní studijní program, který bude 
obsahově pokrývat problematiku jak SP Polymerní materiály a kompozity, tak i SP Povrchová ochrana 
stavebních a konstrukčních materiálů, tedy oblast polymerů, kompozitů a nátěrových hmot. Do SP 
Polymerní materiály a kompozity pro akademický rok 2025/2026 není otevřeno přijímací řízení. 
Předsedkyně technické odborné komise, prof. Šulcová, prezentovala stanovisko komise, které kladně 
hodnotilo spolupráci s praxí. 
K bodu byla otevřena diskuse, která se týkala plánovaného počtu zapisovaných studentů do nového 
programu, který by měl vzniknout sloučením dvou výše uvedených SP. Do diskuse se zapojili prof. 
Molková, doc. Veselý a prof. Mošner. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení k bodu 2m: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu bakalářského 
akademicky zaměřeného studijního programu Polymerní materiály a kompozity Fakulty chemicko-
technologické, č. FChT/2019/84/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

 



n) FChT/2019/81/1 MSP Udržitelný rozvoj v chemii a technologii.  

Prof. Molková přivítala na jednání garantku magisterského studijního programu Udržitelný rozvoj v chemii 
a technologii, doc. Krejčovou. Doc. Krejčová krátce představila studijní program, který je v polovině doby 
platnosti své akreditace. 
Předsedkyně technické odborné komise, prof. Šulcová, představila přítomným závěry komise, která 
kladně hodnotila vysokou erudovanost pracovního týmu a také provázanost s aplikační sférou. Jako 
rizikový faktor byl identifikován nízký počet studentů. 
Následně byla otevřena diskuse, do které se zapojili dr. Bělina, doc. Kotková Stříteská, prof. Molková, doc. 
Krejčová a prof. Mošner. Diskuse se zaměřila především na realizaci nechemických studijních předmětů, 
na potenciál studijního programu v kontextu Pardubického kraje a na zájem uchazečů i z z jiných vysokých 
škol. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení k bodu 2n: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Udržitelný rozvoj v chemii a technologii 
Fakulty chemicko-technologické, č. FChT/2019/81/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Prof. Molková představila přítomným změny, které předkládá Fakulta filozofická. Jedná se o změny 
garantů profilujících předmětů, změny v kategorizaci předmětů, které neovlivní okruhy státní závěrečné 
zkoušky, a navýšení počtu kreditů, přičemž celkový počet povinně získaných kreditů po změně nepřesáhne 
limit 120 kreditů stanovený pro navazující magisterské studium. V rámci tohoto bodu následovala 
diskuse.  
 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijního programu Fakulty filozofické. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Novela ZVŠ a její promítnutí do akreditací doktorských SP. 
Prof. Molková zrekapitulovala základní změny, které přináší novela zákona o vysokých školách (ZVŠ) 
a které se týkají akreditací doktorských studijních programů: 

- úprava státní závěrečné zkoušky v doktorských studijních programech, která nově spočívá pouze 
v obhajobě disertační práce, 

- nový způsob řádného ukončení studia v původně akreditovaných studijních programech 
se vztahuje na studenty zapsané do těchto programů po účinnosti zákona (1. 3. 2025), 

- u doktorských studijních programů s kreditovým systémem, kde je státní doktorská zkouška 
i  odborná práce ke státní doktorské zkoušce ohodnocena kredity, bude tato změna považována 
za méně závažnou. 

 
5. Různé. 
Dr. Bělina informoval přítomné, že bude probíhat 7 online seminářů, v nichž právníci MŠMT vysvětlí 
některé body novely zákona o vysokých školách. 
Prof. Šulcová poděkovala všem členům technické komise za vynikající spolupráci při hodnocení velkého 
počtu studijních programů.  
Prof. Molková připomněla, že příští jednání RVH 9. června začne společným obědem ve 12 hodin. 
 
 



6.  Závěr. 
Prof. Molková poděkovala přítomným za účast a ukončila zasedání. 
 
 
Pardubice dne 12. května 2025 
 
 
 
 
 

          prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D. v.r. 
místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení  

             Univerzity Pardubice 
 
Zapsala: Bc. Jana Horáková 


